6D5N



越南逍遥游 | 河内×下龙湾 + 一日自由活动

VIETNAM GETAWAY | HANOI × HALONG BAY + 1 DAY FREE & EASY



Tour Code: FS-P6HAN-1





行程亮点 / TOUR HIGHLIGHTS

- 下龙湾游船之旅 乘船环游素有"海上桂林"之称的下龙湾,此地拥有超过三干座形状奇特的石灰岩小岛,奇景令人赞叹。1994年被联合国教科文组织(UNESCO)列为世界自然遗产。搭乘豪华双层游船畅游约4小时,参观天宫洞、斗鸡石与海上人家,并于船上享用新鲜海鲜午餐,是一生必体验的绝美行程。
- Halong Bay Cruise Cruise through the breathtaking Halong Bay, known as the "Guilin of the Sea" a UNESCO World Heritage Site since 1994. Home to over 3,000 uniquely shaped limestone islands rising majestically from emerald waters. Enjoy a 4-hour boat journey, including visits to Thien Cung Cave, Fighting Cock Islet, and the floating fishing villages. A fresh seafood lunch will be served onboard.
- 河内经典历史巡礼 参观越南伟人胡志明主席陵墓、主席府与巴亭广场,走入胡志明生前居住的高脚屋,了解他的生活足迹。接着前往越南重要象征 一柱庙,再参观 越南最古老的学府文庙,感受千年文化传承。
- Hanoi Historical Tour Discover Vietnam's proud history with visits to the Ho Chi Minh Mausoleum, Presidential Palace, and Ba Dinh Square, where President Ho Chi Minh read the Declaration of Independence. Walk through his stilt house residence, visit the iconic One Pillar Pagoda, and explore the Temple of Literature, Vietnam's first national university.
- ◆ 购物与拍照好去处 打卡美加大世界,丰富拍照场景让您美照拍不停。随后前往LOTTE乐天中心尽情购物,享受现代越南都市风情。
- Lotte Center & Mega Grand World Shop like a local at Lotte Center Hanoi, one of the city's top retail and lifestyle destinations. Capture photos at the colorful Mega Grand World .
- 水上木偶戏表演 欣赏越南独有的水上木偶戏,结合音乐、神话与民间故事,是越南特有的传统艺术,让人眼界大开。
- Water Puppet Show Enjoy a traditional Vietnamese Water Puppet Show, a centuries-old art form that combines folklore, music and storytelling performed on water.

特色餐 SPECIAL MEALS

- 下龙湾风味餐
- 莲花自助餐
- 当地特色风味菜
- Halong Bay Cuisine
- ◆ Lotus Buffet Lunch (Hanoi)
- Authentic Local Cuisine

酒店 HOTEL (全程 4★)

云顶大酒店或同级x 3 晚Gloud Hotel Hanoi Or Similarx 3 N龙之传奇酒店或同级x 2 晚Dragon Legend Halong Hotel Or Similarx 2 N









旅游行程表

天 槟城 🕂 中转城市 🕂 河内

膳食: 机上用餐/午餐

◆ 香光村

河内 - 下龙湾

膳食: 早餐/午餐

胡志明主席陵墓

巴亭广场

一柱庙

主席府

• 胡志明主席故居

文庙(越南首间大学)

下龙湾

膳食: 早餐/午餐

下龙湾游船(包双层船)

◆ 天宫洞

◆ 斗鸡岛

◆ 海上人家

水上木偶戏表演

下龙湾 - 河内 第四天

膳食: 早餐 / 午餐

◆ 美加大世界 (不含游船)

◆LOTTE 中心(购物)

第五天 河内

膳食: 早餐

• 自由活动

河内 → 中转城市 → 槟城

膳食: 早餐/机上用餐

◆早餐后, 在指定时间前往机场

自费项目OPTIONAL TOURS

◆ 下龙湾快艇+舢板船: 约 1 小时【RM110/人】

• Halong Bay Speedboat + Sampan Ride: Approximately 1 hour [RM110/person]

◆ 河内三轮车/电瓶车【50 马币/人】

导游讲解以英语为主。
Tour commentary in English.

• Hanoi Rickshaw/Electric Car Ride [RM50/person]

TOUR ITINERARY

DAY 1 PENANG → TRANSIT CITY → HANOI

MEALS: MOB / Lunch

• Quang Minh Village

DAY 2 HANOI - HALONG BAY

MEALS: Breakfast / Lunch

• Ho Chi Minh Mausoleum

• Ba Dinh Square

• One Pillar Pagoda

Presidential Palace

+ Ho Chi Minh's House

 Temple of Literature (Vietnam's First University)

DAY 3 **HALONG BAY**

MEALS: Breakfast / Lunch

◆ Deluxe Double-Deck Halong Bay Cruise

• Thien Cung Cave

• Fighting Cock Islet

Floating villages

Traditional Water Puppet Show

DAY 4 HALONG BAY - HANOI

MEALS: Breakfast / Lunch

◆ Mega Grand World (No boat included)

Lotte Center

DAY 5 **HANOI**

MEALS: Breakfast • Free & Easy Day

HANOI → TRANSIT CITY → PENANG DAY 6

MEALS: Breakfast / MOB

• After Breakfast, Transfer to the airport for your flight back

◆ 越式热石头古法按摩 100 分钟【100 马币/人】

• Traditional Vietnamese Hot Stone Massage (100 minutes) [RM100/person]

REMARKS



旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅游保险。

Tour package includes travel insurance for travellers up to 69 years old.

Sister Brand of



此旅游配套仅适用于马来西亚国民。 This tour package is applicable for Malaysians only.

托运行李: 30公斤 | 手提行李: 7公斤 Check-in Luggage: 30 KG | Hand Carry: 7 KG

TRAVEL AGENT:

By booking this tour package, you acknowledge and accept that it is designed to be an affordable tour. We reserve the rights of flexibility of travel itineraries due to unforeseen circumstances. You are deemed to follow the final itinerary and agree to comply with any changes or adjustments made during the course of the tou